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國立中興大學台灣與跨文化研究國際博士學位學程
【文史機構與國際化(實習)】學習報告
                      Student No.:            Name:
	Instructions:
1. After discussing with an adviser, the student should gather information on the cultural institution of interest and prepare the work schedule. The student must first obtain approval from the institution for the internship. Thereafter, the PhD program will help the student with any administrative matters, if required.
2. The student must undertake the internship for at least 18 hours at their selected cultural institution, as approved by the adviser.
3. After the internship has been completed, the student shall submit a report of between 300 and 500 words to the adviser along with a certificate of internship hours. The adviser shall evaluate and grade the report.

	
















*Use with discretion. If any errors are identified in this document, consult the official Chinese version or related regulations established by National Chung Hsing University or the Ministry of Education.






國立中興大學台灣與跨文化研究國際博士學位學程
【文史機構與國際化(實習)】學習報告
                              學號：            姓名：
	說明：
1.與授課老師討論後，針對實習的文化機構進行資料收集，完成設定的行前準備工作；
(請先與實習單位聯繫，再由學程協助相關行政作業。)
2.親赴文化機構實習十八個小時（含以上）；
3.完成一份300～500 字「學習報告」，連同實習時數證明書，交付授課老師進行評量。
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